

《单词百科:nonwoven是什么意思?nonwoven怎么发音?nonwoven的解释和用法》

英语单词nonwoven是什么意思?nonwoven怎么读?nonwoven怎么发音?简答网为您整理了nonwoven的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nonwoven怎么读

nonwoven的读音: ['n n'w v n]

nonwoven的意思

- 1、adj.非纺织的;
- 2、n.非纺织而成的纺织品;

nonwoven的双语例句

- 1、Such a model nonwoven may appear to be of limited and hypothetical interest.

看起来此种非纺织物模型只有有限的和假设性用途.

2、 The heat conduction coefficient decreases with increasing the bulk density of nonwoven fabrics.

导热系数随体积密度增加而降低,在单位面积重量相同条件下,膨松度高的非织造布.

3、 One of the most exacting industrial applications is nonwoven for battery technology.

众多的工业用途之一是电池隔膜.

4、 GLUE DOT TRANSFER LAMINATING MACHINE Usage: used for gluing and laminating of nonwoven products and textiles.

类型胶点转移复合机品牌旭华用途: 用于无纺制品、纺织品的上胶复合.

5、 The resistance of the nonwoven to tensile rupture is the sum of two resistances in parallel.

非纺织物对拉伸断裂的阻力是两个并联阻力之和.

6、 Used for measure wear-proof properties of wool woven fabric, wool woven plain or nonwoven wool fabric.

用于测定毛平梭织物和毛平织物及一些非织造毛织物的耐磨损性能.

7、 The R & D of nonwoven has a big relationship with the fiber material.

非织造布的研究开发与纤维原料的应用密不可分.

8、 Nonwoven fabric or PE foam , metal buckle, Ag / C 1 electrode, electric conduction gel. etc.

无纺布或海绵衬、金属扣、银 / 氯化银电极, 导电膏等.

9、 The paper introduced the application of nonwoven fabric on agriculture.

较详细地介绍了非织造布在农业上的应用现状.

10、 Used for sampling of various kinds of materials such as fabric and nonwoven fabric.

用于各种织物和不织布等材料的取样.

11、FKM mainly produces rolls and roll coverings made from nonwoven materials and polyurethane.

FKM主要生产大型棍子和辊轴制品,分别具备无纺布与聚氨酯覆盖面两大类型.

12、It emphasized that development and application of fiber material are very important for expanding nonwoven products.

强调纤维原料的开发应用对推动非织造布的产品开拓具有重要意义.

13、Thibeu and Asselin are the famous companies for nonwoven machinery maker.

蒂博公司和阿斯兰公司是世界著名的非织造布设备制造厂.

14、Nonwoven fabrics exceed woven in use.

在这一领域非织造布的应用超过了机织物.

15、Used for testing the permeability under certain pressure of knitted, woven and nonwoven fabric.

用于测定针织物、机织物、无纺布等多种纺织材料在一定压力下的透气性能.

以上是简答网为您整理的nonwoven怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于no

nwoven的用法、no

nwoven的释义、nonwoven的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/nonwoven>